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Директор Србијагаса Душан Бајатовић изјавио је да је пројекат изградње гасовода
Јужни ток "и те како жив и актуелан".

  

"Када ће се тај пројекат и званично вратити, знаћемо ускоро", рекао је Бајатовић за
Вечерње новости.

  

  

Он је оценио да је Јужни ток најбољи и за југоисточну Европу најповољнији гасовод и да
су у том пројекту једини ризик сносили Руси.

  

Русија је отказала пројекат Јужни ток крајем 2014. године са образложењем да је
Европска унија одбила да подржи изградњу тог гасовода, којим би се гас из Русије,
преко Бугарске и Србије, допремао до централне Европе.

  

Новости пишу да је прекидом тог пројекта највише је оштећена управо југоисточна
Европа, а тиме и Србија, јер је без тог гасовода угрожена енергетска безбедност
читавог тог дела Европе.

  

Лист преноси наводе бугарског Стандарда да би Русија у наредних неколико недеља
требало да обнови пројекат изградње магистралног гасовода Јужни ток. То је, по
писању Стандарда, најавио бугарски премијер Бојко Борисов.
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По процени стручњака постоје два разлога за враћање пројекта Јужни ток - захладјење
политичких односа Москве и Анкаре и одлагање пројекта Снага Сибира који је
предвидјао изградњу 800 километара гасовода према Кини, пишу Новости.
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